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Årsmøte 2024 

Tirsdag 12. mars 2024 kl. 19:00 

Tjuvholmen kro 

 Agenda: 

 

1. Åpning. Godkjenning av innkalling. Valg av møteleder og referent.  

2. Årsberetning  

3. Fastsetting av kontingent, havneavgifter og eventuelle andre avgifter  

4. Revidert regnskap og budsjett  

5. Innkomne saker  

6. Valg 

Sak 1: Åpning. Godkjenning av innkalling, valg av møteleder og 

referent. 
 

Sak 2: Styrets årsberetning for 2023  
 

Styret i Hamar Båtforening for året 2023 har bestått av: 
 

• Formann   Yngve Tomter † 22.12.23 

• Nestformann/Havnesjef Bjørn Kristiansen  

• Kasserer   Willy Westeng  

• Vaktsjef   Tore Nilsen  

• Sekretær   Heidi Nordhaug  

• Havnesjef   Bjørn W Andersen  

• Klubbhusansvarlig  Hans Petter Aas 

 

• Varamedlem:   Ole Gustav Solberg 

 

 

Tur, arrangement og uthavns komité: 

• Oscar Wiik 

• Erik Løken  

• Roald Kjeverud  

• Frank Andersen 
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Revisorer:  

• Reidar Otterstad 

• Frode Alhaug  

 

Valgkomite  

• Per Holland  

• Inge Faleide  

• Kåre H. Hansen  

 

Hamar Båtforening har følgende æresmedlemmer:  

• Avdøde Rolf Holland  

• Avdøde Per Høistad  

• Avdøde Arve Snilsberg  

• Avdøde Harald Sundheim  

• Øystein Eriksen  

• Karl Erik Joakimsen 

 

Generelt: Fungerende formann Bjørn Kristiansen 

 
Vi har i sesongen 2023 fortsatt arbeidet fra foregående år og holdt god kontinuitet på pågående 
aktiviteter og funksjoner. Det ble en sesong preget av utfordringer med flom i to omganger. 
 
Styrets medlemmer har utført en betydelig arbeidsinnsats og styret har fungert fint sammen i 
driftsåret. 
 
 

Generelt: Sekretær Heidi Nordhaug 

 

Sekretærens hovedoppgave har vært å være referent på styremøter, mottak og besvarelse av 

henvendelser på mail, samt informasjon ut til medlemmer via sms, mail og hjemmeside. 

Det har som også i tidligere år vært mye henvendelser på mail, knyttet både til båtforeningen og 

bobilparkeringen. Sommeren 2023 bød på flom i to omganger, og det var derfor ekstra behov for 

informasjon både utad til medlemmer og innad mellom styrets medlemmer.  

 

Arbeid med ny hjemmeside ble igangsatt høsten 22, og arbeidet ble sluttført i starten av 2023, og ny 

hjemmeside ble lansert. På tampen av 23 ble det klart at den epostløsningen som foreningen 

benytter skulle legges ned, og det ble derfor startet arbeid med å etablere en ny leverandør. 

 

Ellers så har det vært litt praktiske oppgaver i havna gjennom sommeren. Litt oppfølgning av 

bobilplassen og gjestene der, kontroll av betaling osv, samt oppfølging av utviklingen i havna 

gjennom flommen sammen med flere andre både fra styret og medlemmene. 
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Vaktholdet: Vaktansvarlig Tore Nilsen  

 

Vaktholdet for sesongen 2023 har blitt ivaretatt av vårt kameraovervåkingssystem i tillegg til vektere 

fra Avarn Security. Vekterne har patruljert alle brygger etter kl. 2300 hver dag med påfølgende 

rapport til vaktsjef. Dette har etter vår erfaring fungert tilfredsstillende, og det har ikke vært noen 

større hendelser i løpet av sesongen. Forhåpentlig har overvåkningen hatt en preventiv virkning. 

 

Havner 2023: Havnesjef Bjørn W Andersen og Bjørn Kristiansen  
 

Havneanleggene ble som tidligere år klargjort for sesongen gjennom dugnader fra medlemmene. Det 

gjøres en god dugnadsinnsats gjennom hele sesongen for å opprettholde et presentabelt 

havneanlegg.  Vi takker medlemmene for den innsats som utføres på dugnad.  

 

Båtsesongen i år ble noe avkorte da vi fikk en større flom på ettersommeren i Mjøsa, dette skyltes 

uværet Hans som feide over distriktet. Mjøsa nådde en flomtopp på 7,45 m, 49 cm under flommen i 

95, dette gjorde det nærmest utilgjengelig nede på Tjuvholmen og i anlegget ved skibladnerbrygga. 

Vi gjorde flere befaringer rundt i begge anleggene for å sjekke hvordan det sto til med brygger og 

båter som lå fortøyd. Noen av fortøyningene ble justert av oss, men der vi så det var nødvendig ble 

båteier kontaktet. Vi observerte at flere av medlemmene var ute for å sjekke egen båt.  

Det vi har observert så langt er at bryggene ikke har tatt skade under flommen, vi skal sjekke 

moringsfester og moringer når det lar seg gjøre til våren. 

 

Skibladnerbrygga  

• Bryggene ble gjennomgått og klargjort på dugnad før båtsesongen. Det ble videre utført 
nødvendige justeringer og vedlikehold av bryggene gjennom sesongen. 

• Generell rydding av området gjøres gjennom hele sesongen.  

• Flere av fortøyningspunktene som ligger langs skråbrygga fikk skader under flommen, 
kommunen er informert om skadene. 

 

 Anlegget på Tjuvholmen: 

• Bryggeanlegget ble gjennomgått og klargjort på dugnad til båtsesongen. Det ble videre utført 
nødvendige justeringer og vedlikehold gjennom sesongen. 

• Det ble i høst montert nye strømsøyler utover på brygge nr.3, dette for en sikrere 
strømtilførsel. 

• Det er skade i to elementskjøter på betongelementene, skadene utbedres så snart vi får 
tilgang etter vinteren. 

• Generell rydding og vedlikehold av området gjøres gjennom sesongen.  
 
Bølgebryter 
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Det utføres kontroll av bølgebryteren i to perioder i året, vår og høst, dette gjøres av Småbåthavner. 
Vi har et problem når det gjelder det ytterste elementet på bølgebryteren, dette er så langt ikke løst. 
For å sikre adkomsten ut til bølgebryteren ble det støpt et landfundament for et opplegg av den 
første landgangen ned til brygga. 
 
Marinebygget 
Hamar båtforening har inngått en avtale med Hamar kommunen om leie av Marinebygget på 
Tjuvholmen. Vi har videre inngått avtale med Jorkjend Båt om å drifte en maritim butikk i bygget. De 
er fortsatt i en oppbyggingsfase for få en oppegående butikk. 
 
Drivstoffanlegget 
Drivstoffanlegget på Tjuvholmen er nå ferdigstilt, tanker, rørsystemer samt kravet til et 

overvåkningssystem er levert, montert og bekostet av Engen Oljesenter. Drivstoffanlegget 

tilfredsstiller nå de krav som stilles av Direktoratet for samfunnssikkerhet og beredskap som omfatter 

bensinstasjoner. Taket over tankene er bygget i stål iht. disse kravene. 

Vi har inngått avtale med Engen oljesenter for drift av drivstoffanlegget på Tjuvholmen i årene 
fremover, de eier som sagt drivstofftankene og til enhver tid drivstoffet i tankene. 
 

Opplagsplassen på Tjuvholmen 

Vi er i dialog med Hamar kommune om en avtale for leie opplagsplassen på Tjuvholmen. Vi er ikke 

kommet i mål med en gjeldende avtale. Hamar Kommune vil utarbeide et nytt avtaleforslag. 

 

Endring ved Skibladnerbrygga 

Hamar kommune planlegger for vesentlige endringer i området Mjøsfronten, dette inkluderer også 

området frem til skibladnerbrygga. Vårt bryggeanlegg i dette området vi bli berørt av de planene som 

nå foreligger.  

Hamar båtforening vil bli innkalt til møte når de skal detalj planlegge for endringer i havneanlegget.   

Planlagt igangsetting av nye Mjøsfronten er våren 2025. 

Planene for Mjøsfronten kan sees på hjemmesiden til Hamar kommune. 

 
Regulering av Jernbanebrygga 
Det er ute en detaljregulering for Jernbanebrygga. Dette er et område som omfatter det gamle 
politihuset og østover langs strandsonen mot Tjuvholmen. Det skal reguleres for bolig og 
forretningsvirksomhet i området.  
Deler av vårt bryggeanlegg vil komme i konflikt med disse reguleringsplanene om disse godkjennes.  
Hamar båtforening har levert sin innsigelse til planene som foreligger, her stiller vi krav til 
kostnadsfrie erstatningsplasser om disse planene blir vedtatt. Det er avtalt et møte med Hamar 
båtforening, Hamar kommunen og utbygger for å finne en tilfredsstillende løsning på problemet.  
Planene for Jernbanebrygga kan sees på hjemmesiden til Hamar kommune. 

 

Vinterlagring av båter 

Jorkjend Båt vil fra høsten 2024 drifte vinteropplaget av båt på Tjuvholmen. En formell avtale med 

Jorkjend Båt og Hamar båtforening er satt på vent, dette skyldes at vår avtale med Hamar 

kommunen ikke er signert. 

 For å vinterlagre båt på Tjuvholmen må dette avtales med Jorkjend Båt. 

 

Tilgang til strøm under vinterlagring 
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Vi fortsetter med å tilby strøm til vinterlading av batterier, dette gjøres i to perioder i vinterhalvåret, 
tidspunktet for dette finner du på vår hjemmeside. 
 

Dugnader 

I 2023 er det blitt utført 26 dugnader, 197 medlemmer ble registrert med utført dugnader. 

 

Utleie 

Det ble i år leid ut rundt 120 båtplasser i anlegget.  

 

Klubbhuset: Husansvarlig Hans Petter Aas  

 

I sesongen 2023 ble det ikke mulighet til så mye vedlikehold og utbedringer på klubbhuset, grunnet 

flom over lang tid etterfulgt av vedvarende regnvær i august og september. 

 

Det ble satt i gang utvendig maling av klubbhuset. Ved vask av vegg, ble det oppdaget råteskader. 

Vegg mot nord må derfor ha ny kledning. Dette blir planlagt utført på dugnad neste år. 

Vi har også planlagt utbedring av uteområdet rundt vaktbod. 

 

Takker alle som møtte opp til dugnad i år, og vi håper værgudene er med oss neste sesong. 

Økonomi: Kasserer Willy Westeng  
 

Resultatet i 2023 ble kr 507 928,- mot et budsjettert underskudd på kr 180.000,-. Resultatet er 

dermed kr 689.000,- bedre enn budsjett. Det forklarer vi i hovedsak med at kostnader lokaler ble kr 

175.000,-lavere enn budsjett, noe som i hovedsak skyldes at prisen på strøm ikke ble så høy som 

fryktet.  Vedlikeholdskostnadene ble kr 440.000,- lavere enn budsjett og det skyldes i hovedsak at vi 

slapp å investere i drivstofftanker. Renteinntektene ble kr 86.000,- høyere på grunn av renteøkning 

gjennom året fra Norges bank. Vi har en renteavtale knyttet til 3 mnd NIBOR slik at vi fikk full effekt 

av renteøkningen med en gang.  

 

Foreningens økonomi er således god, og vi har pr årsskifte kr 3.663.713,- på konto.   

 

 

 

Tur, arrangements og uthavnskomité 

v/Roald Kjeverud, Erik Løken, Oscar Wiik og Frank Andersen 

 

Uthavn og arrangementkomiteen har i år hatt ett arrangement.  

I tillegg har brygge som ligger i båtforeningens uthavn i Furnesfjorden «Grøtodden», blitt kjørt ut og 

inn fra vinteropplag på Tjuvholmen. 

Bryggene ble sett over og det ble gjort noe småreparasjoner før utkjøring. 

 

Sesongen ble jo veldig amputert pga flom, og uthavna ble nok ikke så mye benyttet, men båtfolk har 

også i år hatt det fint på Grøtodden. 

Det har blitt avholdt dugnader med klipping og rydding på Grøtodden ved behov. 
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St.Hans 2023 ble avholdt på Grøtodden i strålende vær. Det ble servert pølser og drikke til de 

frammøtte. Det var veldig bra oppmøte noe uthavnskomitèen setter stor pris på. Det ble tradisjonen 

tro arrangert «Natursti» for store og små, med fine premier.  Stemningen var god utover kvelden, 

med både allsang og dans til levende musikk besørget av foreningens medlemmer. Takk til alle som 

har bidratt på dugnad og med premier til sankthansfesten. 

 

Komitêen takker for en amputert sesong 2023, og satser på en mye bedre sesong i 2024 
 

 

Sak 3: Fastsettelse av kontingent, havneavgifter og eventuelle andre 

avgifter 
 

Det foreslås ingen endringer for 2024 sesongen. 

 

Sak 4: Revidert regnskap og budsjett: Kasserer Willy Westeng  

Sak 5: Innkomne saker til årsmøtet: 
 

Saker som skal behandles på årsmøte må være styret i hende senest 8 dager før årsmøte. Sak kan 

sendes post@hamarbatforening.no, og du skal motta en bekreftelse på at saken er mottatt. 

Sak 6: Valg i HBF – 2024 
 

mailto:post@hamarbatforeninng.no

